
De PvdA-fractie in Maastricht neemt u mee naar de politiek van alledag. De onderwerpen die hier aan de orde 
komen, staan de komende weken op de agenda van de gemeenteraad in Maastricht. Heeft u suggesties met 
betrekking tot iets wat in onze stad speelt, mail ons dan: fractiepvdamaastricht@gmail.com of lees meer op  
www.maastricht.pvda.nl.

Maastricht is erg in trek en dat brengt de stad veel goeds.

Tegelijkertijd hebben al die ac-
tiviteiten ook nadelige effecten 
op de leefbaarheid voor de be-
woners in onze stad. Op veel 
plaatsen slingeren bijvoorbeeld 
fietsen rond en blokkeren zo de 
doorgang. Door de concentratie 
van activiteiten op een klein ge-
bied hebben sommige bewoners 
heel vaak geluidsoverlast. Inwo-
ners met een parkeervergunning 
kunnen hun auto regelmatig niet 
kwijt omdat bezoekers parkeren 
op plaatsen voor vergunning-
houders. Als het aan de PvdA 
ligt komt er meer oog voor de 

leefbaar-
heid voor 
onze inwo-
ners. Dat 
betekent 
mensen 
veel meer 
betrek-
ken bij de 
plannen die 
we maken 
voor onze stad. En daarnaast 
vraagt het toch zeker extra inzet 
van handhaving. •

ARMOEDE: LATEN WE 
ELKAAR EEN HANDJE HELPEN 
Nu de feestdagen er weer aankomen wordt weer via verschillende polls gemeten 
hoeveel toeristen onze stad bezoeken en hoeveel de omzetten van onze retailers 
afwijken van andere jaren. 

Tijdens de begrotingsvergadering van vorige week heeft de PvdA een verzoek ingediend 
om het Theater aan het Vrijthof niet te verkopen.

Het werd ons 
tijdens de 
vergadering 
duidelijk dat 

verschillende partijen in de ge-
meenteraad wel degelijk over een 
eventuele verkoop wilden naden-

MOTIE PVDA OVERGENOMEN: 
THEATER NIET VERKOCHT!

ken. Het was dan ook goed dat we 
duidelijk uitspreken wat we wel en 
niet willen vóórdat allerlei onder-
zoeken naar verzelfstandiging van 
het theater starten.
Uiteindelijk zegde de wethouder 
toe dat hij géén voorstel aan de ge-
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Het College van B&W maakte afgelopen week bekend met een nieuw 
afvalplan te willen komen, dat er kort gezegd op neer komt dat de 
restzakken één keer per vier weken worden opgehaald.

Burgers be-
trekken bij 
besluitvor-
ming is een 
belangrijk on-
derwerp, wat 
niet alleen met 
de mond moet 
worden bele-
den, maar ook 
daadwerkelijk 
in praktijk 

moet worden uitgevoerd.
Wat de PvdA, PVM, M:OED, PVV, 
Liberale Partij Maastricht en 50plus 
betreft is nu de hele stad dan ook 
aan zet!

BETREK INWONERS BIJ 
NIEUW AFVALPLAN

HANDHAVING VOOR EEN 
LEEFBARE STAD

GELUIDSSTERKTE: 
SOMS EEN 
TOONTJE LAGER 
Volgende maand staat op de 
agenda van de raad niets minder 
dan het toestaan van (100db!) 
geluidsboxen aan gevels met 
carnaval en andere festiviteiten. 
Ook op pleinen en terreinen bij 
kleinere evenementen en fees-
ten wil het college de maximale 
grens opzoeken.
Waarom? Omdat ze het niet voor 
elkaar krijgt dit goed af te spre-
ken en te controleren.
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Maastricht krijgt uit de zogenoemde Stroppenpot (van de landelijke overheid en de 
Vereniging van Nederlandse Gemeenten) een extra bedrag van 12,3 miljoen euro vanwege 
een tekort op de WMO & Jeugdzorg.

MEER GELD NAAR WMO & JEUGDZORG

Je zou toch 
denken dat 
deze meeval-
ler op de ge-
meentelijke 
begroting dan 
ook wordt in-

gezet op WMO & Jeugdzorg omdat 
we juist op deze belangrijke on-
derwerpen nog best wat extra geld 
kunnen gebruiken. Niets is echter 
minder waar, dit college met onder 
meer de SP, kiest ervoor om dit geld 
naar de algemene middelen te laten 
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Juist een onderwerp als afvalschei-
ding leent zich goed voor burger-
participatie. En juist het succes 
van een afvalplan staat of valt met 
draagvlak. Iedere bewoner in de 
stad heeft ermee te maken en heeft 
er ook een mening over. We roepen 
het college dan ook op om daadwer-
kelijk in gesprek te gaan met alle 
bewoners in de stad. Wat ons betreft 
komen er wijkbijeenkomsten waar-
in het nieuwe plan wordt toegelicht 
en waarbij mensen de mogelijkheid 
krijgen om aan te geven wat ze van 
de nieuwe plannen vinden. •Beslist allemaal heel belangrij-

ke informatie. Wat niet gemeten 
wordt is hoeveel gezinnen, tij-
dens deze feestdagen, niet mee 
kunnen doen op een manier die 
ze zouden willen. Gelukkig zijn 
er vele initiatieven die zorgen 
dat veel mensen toch leuke en 
mooie feestdagen kunnen heb-
ben. De PvdA roept dan ook op 

henri.borgignons@gemeenteraadmaastricht.nl

meenteraad zal voorleggen om het 
theater te verkopen. De PvdA is blij 
met deze toezegging. Cultuur is im-
mers belangrijk voor de stad en de 
regio. •

gaan. Dit betekent dat het geld wat 
we hebben gekregen voor WMO & 
Jeugdzorg feitelijk gewoon besteed 
kan worden aan lantarenpalen of 
nieuw asfalt in de stad. De PvdA 
vindt dit een verkeerde keuze. •MAREN SLANGEN

RAADSLID

deze initiatieven te steunen.
De PvdA hoopt daarnaast dat het 
college van B&W woord houdt en 
dat er in 2019 een goed plan van 
aanpak komt om armoede aan te 
pakken. Het wordt tijd dat op dit be-
langrijke onderwerp eens echt stap-
pen worden gezet. Onze eigen Re-
kenkamer gaf aan dat Maastricht al 
jaren GEEN beleid gevoerd wordt 

om de ar-
moede echt 
aan te pak-
ken. Wij maken ons zorgen over 
het tempo waarin het college 
aan de slag gaat met het armoe-
debeleid. Wij willen als PvdA 
dat er snel een plan van aanpak 
komt, waarmee onze stadsgeno-
ten geholpen kunnen worden. •

HENRI 
BORGIGNONS

BURGERRAADSLID

maren.slangen@gemeenteraadmaastricht.nl

DOE MEE & KOM IN ACTIE
Komende zaterdag 24 november 
staat de PvdA van 13 tot 16 uur in 
winkelcentrum Brusselsepoort. Wij 
zamelen die middag geld en speel-

goed in voor twee goede doelen, omdat 
wij vinden dat geen kind zou mogen op-
groeien in armoede. 

1. We zamelen geld in voor gezinnen 
van de Voedselbank. MIK Kinderopvang 
sponsort al tien jaar dit goede doel. In dit 
jubileumjaar zorgen zij ervoor dat gezin-
nen van de Voedselbank op 23 december 
gratis naar de Efteling kunnen! Wij zor-
gen met onze inzameling ervoor dat deze 

gezinnen die dag kunnen genieten 
van een heerlijke lunch. 

2. We zamelen nieuw en tweede-
hands speelgoed in voor SJP Potten-
berg, omdat ieder kind recht heeft op 
een mooie Sinterklaas.

Wat de 
PvdA be-
treft is dit 
de omge-
draaide 
wereld. 
Niet toestaan omdat je het toch 
niet kan regelen, maar regelen 
dat men zich houdt aan wat toe-
gestaan is. Handhaven dus! •


